
Protokoll för Zon 10 Zonmöte 3  

 

Plats: Oddfellowslokalen i Ludvika kl: 19.00 den 27/3 2024 

Lionklubbs President Göran Hedman hälsade välkommen till LC Ludvikas Zonmöte.                               

Ett föredrag från Hitachi Energy hölls innan det protokollförda mötet. 

 

§1 Mötets öppnandes av Zonordförande Ingegerd Kull Hanses LC Daldockan 

§2 Val av sekreterare: Anders Nilsson, LC Fredriksberg 

§3 Anmälan övriga frågor:  

Lennart Fredriksson om kaminer 

Anders Nilsson framtiden i Zonen 

§4 Godkännande av dagordningen: Godkänd. 

§5 Föregående mötets protokoll: Godkänds och lades till handlingarna 

§6 Närvaroupprop, deltagare per klubb och närvarolista: 

LC Fredriksberg: 8 

LC Gagnef/Daldockan: 4 

LC Gagnef-Floda: 5 

LC Ludvika: 13 

LC Ängsklockan: 6 

§7 Rapport från klubbarna, antal medlemmar, kommande aktiviteter 

LC Fredriksberg: 24 medlemmar.   

Kommande aktiviteter: Majbrasa med utdelning av Lions stipendium 2024, Loppislokalen öppen 

löpande, Nationaldagsfirande, Auktion i Juli, kanske ytterligare 1 till senare på sommaren. 

LC Gagnef/Daldockan: 23 medlemmar. 

Kommande aktiviteter: Påskrisförsäljning , deltagande i marknad med lotterier. 

LC Gagnef-Floda: 17 medlemmar. 

Kommande aktiviteter: Loppis. 

LC Ludvika: 31 medlemmar.  

Kommande aktiviteter: 25/4 Konsert tillsammans med manskören för Ukraina, 27/4 

Cykelbytardagen, LC Ludvika firar 70-års jubileum den 5/juni, festen kommer ske i oktober, 

Golfturneringen Lions-trippeln i Juli. 

LC Ängsklockan: 27 Medlemmar (Just avslutat en 3 veckors loppis som gav 90tkr) 



Kommande aktiviteter: Lejontrampet, Hjälpa till med LC Ludvikas Golfturnering. 

 

§8 Val av ZO Ordförande 

Anders Nilsson LC Fredriksberg Valdes som ny Zonordförande. 

Ingegerd tackades för sina 3 år på posten (En avtackning skall ske vid kommande Zonmöte) 

§9 Information från Distriktsordförande. 

Diskussionen om kommande sammanslagning, där viss oklarhet råder, ett förtydligande gällande om 

det blir sammanslagning av zon 10 och 9 i höst eller ej, bör nog ske via DG och Zonordförande. 

§10 Nästa möte:  25/9 hos LC Fredriksberg   

§11 Övriga frågor: 

Lennart Fredriksson tog upp frågan angående kaminer till Ukraina. Han framförde att projektet 

”Winter is coming to Ukraina part 2” stöttas av LCIF och de kaminer som skickas via detta projekt har 

en varudeklaration som kan styrka att de uppfyller måtten för ett säkert brukande, argumentet att 

projektet via Sölvesborg inte fortsättningsvis skulle stöttas av klubbarna i zonen är att de inte kunnat 

uppvisa en varudeklaration på sina kaminer, detta har även efterfrågats via Ängsklockan. Tonen blev 

ganska uppskruvad under mötet, och de klubbar som inte satt sig in i frågan har att förhålla sig till det 

upprop som utgått från DG angående detta, där man tydliggjort att förstnämnda projekt inte stöttas 

av MD 101 utan att klubbarna skall hålla sig till ”Sölvesborgskaminerna” fortsatt. Klubbarna 

uppmanades av Lennart att ta kontakt med Mattias Öberg för vidare info i frågan.  

Anders Nilsson informerade om att det inte är aktuellt med en sammanslagning av zon 9 & 10 i höst, 

zon 9 har bestämt sig för att själva göra ett försök. 

Ett beslut togs, att alla zonmöten skall vara fysiska, med där det är möjligt från arrangörsklubben att 

låta medlemmar som inte har möjlighet att närvara, deltaga via digital länk. 

§12 Zonordförande tackade för mötet, och därmed kunde kvällens måltid serveras av LC Ludvika. 

 

 

Vid protokollet   Ordförande 

Anders Nilsson   Ingegerd Kull Hanses ZO 


